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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-17/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  12.05.2011. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 10. SJEDNICE VMO POTOK 
 

10. sjednica VMO Potok održana je 12.05.2011. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Igor Vignjević, predsjednik VMO 
- Marsel Gović, član VMO 
- Anton Kasunić, član VMO 
- Jelena Orban 
 
Sjednici nisu bili nazočni (opravdano): 
- Relja Perić, zamjenik predsjednika VMO 
- Fabijan Tomić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika sa 8. i 9. sjednice VMO Potok: 

• Zapisnici su jednoglasno usvojeni 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima sa sastanka s ovlaštenim predstavnicima stanara. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim izmeñu dvije sjednice. 
3. Rasprava i utvrñivanje prioriteta u održavanju objekata i ureñaja komunalne 

infrastrukture za 2012. godinu. 
4. Razno. 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 

Zaključak: 

• Svi ovlašteni predstavnici stanara koji su na sastanku s članovima udruge stanara  
postavljali pitanja stambene problematike dobili su odgovore i savjete gdina Jokića i 
gñe Cuculić. 

• Vijeće je diskutiralo o zahtjevima stanara predanim u pismenom obliku, a konačan 
zaključak donijet će se na sljedećoj sjednici. 

 
AD 2 
 
Predsjednik VMO g. Igor Vignjević informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima grañana i dopisima 
primljenim izmeñu dvije sjednice. 
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Zaključak: 

• Vijeće prihvaća na znanje odgovor Rijeka Prometa u kojem se navodi da će se 
sredstva prioriteta za 2011. godinu u iznosu od 17.000,00 kn  utrošiti na sanaciju 
nogostupa ispred caffe bara „Voyager“ (N. Tesle 1) i ljekarne (Krešimirova 34) na 
križanju Krešimirove ulice i ulice N. Tesle.  

• Vijeće prihvaća na znanje odgovor OGU za urbanizam u kojem se navodi da je 
zemljište iza zgrade N. Cara 5 u privatnom vlasništvu (gdin Ante Pribanić). 

 
 
AD 3 
 
Vijećnici su raspravljali o prijedlozima komunalnih prioriteta grañana i vijeća za 2012. godinu, te 
donijeli sljedeći 
 

Zaključak: 

      Prioriteti održavanja komunalne infrastrukture za 2012. godinu su: 
• Sanacija nogostupa i postavljanje barijera (stupića ili gljiva) od Nikole Tesle 1 (caffe 

bar „Voyager“ do početka parka dr. Frančiškovića) 
• Sanacija nogostupa i postavljanje barijera (stupića ili gljiva) od Krešimirove 32 (caffe 

bar „Club“ do Krešimirove 26 (PIK). 
• Sanacija nogostupa i postavljanje barijera (stupića ili gljiva) od Krešimirove 34 

(ljekarna) do granice s MO Mlaka. 
 

 
AD 4 
 

• Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar : Predsjednik VMO Potok: 
 

Jelena Orban Igor Vignjević 
 


